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Rada Gminy Dominowo 

 

Protokół nr 9 

IX Sesja Rady Gminy Dominowo w dniu 16 grudnia 2024 roku. 

Miejsce posiedzenia: Gminny Ośrodek Kultury i Biblioteki Publicznej w Dominowie. 

Obrady rozpoczęto 16 grudnia 2024 roku o godz. 18:30, a zakończono o godz. 20:13 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Tomasz Adaszak 

2. Halina Dziwińska 

3. Marek Gierałka 

4. Ilona Górka 

5. Leszek Gramza 

6. Beata Helińska 

7. Marek Kaleta 

8. Przemysław Kurpik 

9. Marcin Morawiec 

10. Krzysztof Nowaczyk 

11. Rafał Piszczatowski 

12. Katarzyna Pogorzelska 

13. Szymon Roszyk 

14. Paweł Urbanowicz 

15. Aleksandra Zgórecka 

  

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady otwierając IX sesję Rady Gminy Dominowo powitał wszystkich 

zebranych na sali i stwierdziła, że w momencie otwarcia sesji na sali jest obecnych 13 radnych, 

co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że obrady sesji są nagrywane w programie e-Sesja, a 

transmisja obrad odbywa się online. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

W tym miejscu przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Aleksandra Zgórecka 

 III. Przyjęcie dwóch protokołów z ostatnich sesji. 

Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie dwóch protokołów bez odczytywania. 

Radni nie wnieśli sprzeciwu. 

1. Protokół nr 7 z dnia 25 listopada 2024 roku. 

Głosowano w sprawie: 

Protokół nr 7 z dnia 25 listopada 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Aleksandra Zgórecka 

2. Protokół nr 8 z dnia 2 grudnia 2024 roku. 

 Głosowano w sprawie: 

Protokół nr 8 z dnia 2 grudnia 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Aleksandra Zgórecka 

IV. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym uczestniczył w wydarzeniu 50-

lecia pożycia małżeńskiego 

V. Sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza związanych z 

wykonywaniem uchwał Rady. 

 Wójt poinformował o realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji, w tym o: 

– zawarciu porozumienia międzygminnego w sprawie lokalnego transportu zbiorowego, 

– wykonaniu uchwały dotyczącej opłat za zagospodarowanie odpadami, 

– realizacji uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu, 

– wykonania uchwały dotyczącej opłat i przesunięcia terminu płatności za pobyt w Żłobku, 

– wdrożenia uchwał podatkowych oraz programu współpracy gminy z organami 

pozarządowymi, 

– wykonania uchwały dotyczącej zmian w budżecie gminy. 

Nadto Wójt poinformował o: 

– uzyskaniu na dniach pozwolenia na użytkowanie sali sportowej w Gieczu, 

– realizacji uchwały dotyczącej podwyższenia kapitału w Spółce, 

– rozliczeniu projektów dotyczących budowy i przebudowy boiska w Gieczu, zakończenia 

budowy skateparku, doposażenia sali ekologicznej w Gieczu, 

– podpisania umów na budowę dróg w Dominowie, 

– złożonym wniosku na dofinansowanie działań w latach 2025-2026 pod hasłem 

„Mieszkańcy gminy Dominowo w walce o niepodległą ojczyznę – wrzesień 1939”. 

Ponadto podziękował za udział w uroczystościach patriotycznych. 

VI. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dominowo na 

lata 2025-2036. 
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Autopoprawki zostały zreferowane przez Skarbnika Gminy Henrykę Domańską. 

1. Odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dominowo na lata 2025 – 2036. 

Projekt odczytała Skarbnik Gminy Henryka Domańska. 

2. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dominowo na lata 2025-2036. 

Z projektem uchwały numer SO-20/0957/223/2024 Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu z dnia 11 grudnia 2024 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dominowo na lata 2025-2036 zapoznał zebranych 

Wiceprzewodniczącego Rady Szymon Roszyk. 

3. Odczytanie autopoprawek do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dominowo na lata 2025 -2036 dyskusja i przegłosowanie autopoprawek. 

Autopoprawki zostały zreferowane przez Skarbnika Gminy Henrykę Domańską. 

Głosowano w sprawie: 

Odczytanie autopoprawek do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dominowo na 

lata 2025 -2036 dyskusja i przegłosowanie autopoprawek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Aleksandra Zgórecka 

4. Głosowanie nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dominowo na lata 

2025– 2036. 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dominowo na lata 2025– 

2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Aleksandra Zgórecka 

VII. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dominowo na rok 2025. 

1. Odczytanie projektu uchwały budżetowej na rok 2025. 

Przewodniczący poinformował, że radni już zostali zapoznani z projektem uchwały budżetowej 

na rok 2025.   

2. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie budżetu 

Gminy Dominowo na 2025 rok. 

Opinię odczytała radna Halina Dziwińska 

3. Odczytanie opinii komisji stałych Rady Gminy. 

Poszczególni Przewodniczący Komisji Rady pozytywnie zaopiniowali projekt budżetu na rok 

2025. 

4. Odczytanie stanowiska Wójta w sprawie opinii i wniosków Komisji oraz Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. 

Wójt Gminy zawnioskował o przyjęcie przez Radę projektu budżetu na rok 2025 wraz z 

autopoprawkami. Zauważył jednak, że istnieje wiele niewiadomych, które mogą mieć wpływ na 

budżet w 2025 roku, chociażby w kwestii podwyżek wynagrodzeń, w tym dla nauczycieli. 

5. Odczytanie autopoprawek do projektu uchwały, dyskusja i przegłosowanie 

autopoprawek. 

Z autopoprawkami zapoznała zebranych Henryka Domańska – Skarbnik Gminy, 

Głosowano w sprawie: 

Odczytanie autopoprawek do projektu uchwały, dyskusja i przegłosowanie autopoprawek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz 
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NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Aleksandra Zgórecka 

6. Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2025 rok . 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Aleksandra Zgórecka 

VIII. Rozpatrzenie pozostałych projektów uchwał: 

1. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dominowo na rok 2024. 

Z projektem uchwały zapoznała zebranych Henryka Domańska – Skarbnik Gminy. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dominowo na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Aleksandra Zgórecka 

2. Uchwała w  sprawie przeznaczenia umorzonej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwała w  sprawie przeznaczenia umorzonej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Aleksandra Zgórecka 

3. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Katarzyny 

w Bagrowie z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane obiektów wpisanych do rejestru zabytków, w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Katarzyny w 

Bagrowie z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

obiektów wpisanych do rejestru zabytków, w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Rafał Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon 

Roszyk, Paweł Urbanowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Nowaczyk 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Aleksandra Zgórecka 

4. Uchwała w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon 

Roszyk, Paweł Urbanowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Przemysław Kurpik 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Aleksandra Zgórecka 

IX. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

       Brak – nie było żadnych zgłoszonych interpelacji. 

X. Interpelacje i zapytania radnych. 

     Brak 

XI. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady zauważył że należy rozplakatować plakaty dotyczące 106 rocznicy 

Powstania Wielkopolskiego. Nadto stwierdził, że dyrektorzy szkół dbają o akcenty patriotyczne. 

XII. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady, wobec wyczerpania porządku obrad zakończył obrady sesji. 

 

 

  

                                                                                                            Przewodniczący 

                                                                                                      Rada Gminy Dominowo 

                                                                                                            Marek Gierałka 

Przygotował: admin.1059.1286 Zofia Szymanek 

 

 

  

 


